
Spørsmål og svar 
 

 
 
Spørsmål 1: 
Eg lurte på om det er mogleg å køyre med gravemaskin (t.d. middels stor) over heile 
deponiområdet, eller om det t.d. er for bløtt i enkelte områder?  
 
Svar: 
Det er mogleg å køyre ein middels stor gravemaskin til deponiområde. 
Men kommunen trur ikkje at det vil vere mogleg å køyre gravemaskin i heile deponiområde 
pga at det er for bløtt. 
 

 
Spørsmål 2: 
Er deponimassene tildekket? I så fall, hvor tykk er overdekkingen og hva består den av (grovkornede 
eller finkornede masser, stor stein, etc.)? 
 
Svar: 
Deponimassane er tildekka med jord, men det er usikkert kor tjukt jordlaget er i dag og vi reknar med 
at dette varierar innanfor deponiområde. 
 
 
Spørsmål 3: 
Har det vært noe form for overvåking av deponiet under eller etter avsluttet drift? 
 
Svar: Nei, ikkje som kommunen kjenner til 
 
 
Spørsmål 4 
Jeg lurer på om det foreligger noen regulering for området? 
 
Svar: Området er uregulert. Det ligg som LNF i kommuneplanen for Meland kommune. 


